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PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 28 august 2024 

În ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Mediaş 
Şedinţa începe la ora 16:00 

 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Bună ziua! 
Se va intona Imnul Național al României. 
O rog pe doamna Secretar să facă precizările organizatorice. 

Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 
Bună ziua și bine ați venit la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Mediaș, de astăzi, 28 

august 2024. 
În conformitate cu prevederile art. 137 alin. (1) din OUG nr. 57/2019, domnii consilieri locali: Dobai Paul 

Adrian, Radu George Stelian, Suciu Anca Maria, Teodorescu Florentina Alis și Țichindelean Adriana Ștefania, 
participă la ședință prin utilizarea mijloacelor electronice, fiind considerați prezenți. Astfel, ședința de astăzi este 
statutară, fiind prezenți un număr de 19 de consilieri, din totalul de 21 în funcție, lipsind domnul consilier Boca 
Teofil și domnul consilier Oprișor Ionuț Bogdan. 

Convocarea ședinței s-a făcut prin Dispoziția Primarului numărul 772/22.08.2024 și prin afişare la sediul și 
pe site-ul Primăriei. 

Şedinţele comisiilor de specialitate au avut loc astăzi, fiind avizate proiectele de hotărâre supuse spre 
analiză şi aprobare, aflate pe proiectul ordinii de zi, care cuprinde 15 proiecte. 

Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019, supun aprobării Procesul verbal al ședinței extraordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Mediaș din data de 9 iulie 2024 și Procesul verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Mediaș din data de 30 iulie 2024. 

Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea Procesului verbal al ședinței extraordinare din data de 9 iulie 
2024?  

Constat că nu. Supun votului. 
Cine este pentru?  
Procesul verbal a fost aprobat cu 19 voturi „pentru”. 
Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea Procesului verbal al ședinței ordinare din data de 30 iulie 

2024?  
Constat că nu. Supun la vot. 
Cine este pentru?  
Procesul verbal a fost aprobat cu 19 voturi „pentru”. 
Şedinţa de astăzi este condusă de către domnul consilier Cotei Mihai Gheorghe, căruia îi dau cuvântul. 
Mulțumesc! 

Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
Mulțumesc! Așa cum s-a menționat pe ordinea de zi sunt 15 de proiecte și o informare. 
Supun la vot ordinea de zi. 
Cine este pentru?  
Ordinea de zi a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
Înainte de a intra în dezbateri, dacă sunt colegi care doresc să se înscrie pentru a lua cuvântul la punctul 

„Diverse”. Precizez că timpul alocat fiecărui vorbitor privind dezbaterile asupra unui proiect de hotărâre sau a unei 
probleme înscrise pe ordinea de zi este de trei minute. De asemenea, la dezbaterile unui proiect de hotărâre sau a 
unei probleme înscrise pe ordinea de zi, un consilier poate lua cuvântul doar o dată și se va referi strict la problema 
care formează obiectul dezbaterii. Dintre colegii consilieri, vrea cineva? Domnul Dordea. Dacă dintre cei prezenți în 
sală, doresc să ia cuvântul la punctul „Diverse” și în acest caz, timpul alocat fiecărui vorbitor este de trei minute, cu 
dreptul la o singură intervenție.  
Dacă se înscrie cineva? Domnul Popa Marius, domnul Băcilă Marin, domnul Luca Emil, doamna Frâncu Andreea, 
doamna Goga Liliana, doamna Aurica Cristea, doamna Stoia Florina, domnul Novak, doamna Maier Adriana și 
domnul Dincă Tudor. Altcineva? Avem zece persoane.  
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1. Proiect de hotărâre privind înlocuirea anexei la HCL nr. 79/2023 privind aprobarea contractării 

unei finanțări rambursabile interne în valoare de până la 70.000.000 lei, în vederea asigurării cofinanțării și 
prefinanțării proiectelor de interes local finanțate din fonduri nerambursabile de la Uniunea Europeană, cu 
modificările şi completările ulterioare  

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Vintilă Lucian Claudiu) 
și 1 vot „abținere” (dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 4 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe și dl Veza Liviu)  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Costea Teodor 
Lucian) 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Nu aș vrea să fac un istoric al acestei spețe. Totuși, trebuie să reamintesc că împrumutul în cauză a fost 
condiționat de Ministerul Finanțelor prin distribuirea explicită la fiecare proiect. De atunci în coace s-au mai făcut 
două translatări de sume sau excluderi de sume. Și ce constatăm acum la punctul 1, adică Șoseaua Ighișului plus 
Corpul E din Aviație - Centrul Sociocultural, se adiționează 9.000.000 de lei. Ok. La punctul critic, adică Școala 4, 
plus reabilitarea centrului dispar 22.000.000. Aici am o nedumerire. Tocmai s-a trecut hotărârea 138, a treia zi după 
alegeri, prin care Consiliul se angaja să aloce necondiționat suma necesară proiectului, chiar solicitându-se un fond 
european, accesul la fond european de 15.000.000. E o nedumerire a mea. În rest lucrurile nu sunt chiar așa de 
complicate. Corpul R din Aviație își dublează suma, ok. O altă speță, apartamentele din Baia de Nisip, mai mult 
decât își dublează bugetul din împrumut. Nouă nu ne-ar fi foarte dificil să decidem în situația asta, oricum colegii 
noștri s-au opus împrumutului, așa încât cu acest surplus de argumente pe care le-am adus și noi suntem împotriva 
proiectului.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Dacă nu mai sunt alte observaţii, supun aprobării proiectul de hotărâri. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi „pentru” și 5 voturi „împotrivă” (dl Costea Teodor Lucian, dl 

Dordea Dorin Gheorghe, dna Suciu Anca Maria, dl Veza Liviu și dl Vintilă Lucian Claudiu). 
 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local, bugetului creditelor interne, bugetele 

instituțiilor și serviciilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii, precum și a listei 
obiectivelor de investiții şi a programului de investiții publice pe grupe de investiții și surse de finanțare pe 
anul 2024 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Vintilă Lucian Claudiu) 
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 4 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe și dl Veza Liviu)  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 
Nici aici nu ne-ar fi foarte greu, colegii noștri, la începutul anului, când a fost votat bugetul, s-au abținut. 

Totuși, mi-aș permite să observ câteva lucruri aparent ciudate. Între acestea, o alocare pentru categoria Unitatea 
Socio nu mai știu cum, de 180.000 de lei. Îmi pare mult și toate merg la fondul de salarizare, la salarii. Îmi pare 
mult, asta înseamnă 45.000/lună, e mult și tocmai v-aș reaminti o observație a Ministrului Finanțelor care spune: 
„cheltuielile sunt colosale pe partea de funcționare”, iar banii ăștia merg la funcționare. O altă chestiune aparent 
anormală, poate greșesc, poate din punct de vedere legal e în ordine, Spitalul se înregistrează cu excedent de 
7.481.000 care sunt distribuiți: 4.700.000 pentru dezvoltare, foarte bine și 2.725.000 pentru funcționare. Pardon, 
invers, 4.700.000 pentru funcționare și 2.725.000 pentru dezvoltare.  
Eu îmi amintesc o speță absolut similară de prin 2015, când a fost atacată aceeași categorie pe un temei legal. Vă 
rog să o rețineți doar ca observație. În rest ne abținem de la acest proiect.   
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Alte observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dna Suciu Anca Maria) și 4 voturi 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dl Dordea Dorin Gheorghe, dl Veza Liviu și dl Vintilă Lucian Claudiu). 
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3. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Mediaș, a 

terenului situat în intravilanul Municipiului Mediaș, zona străzii Titus Andronic 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 
Am o observație care nu privește votul. Ca atare, nu este prima oară când atrag atenția Compartimentului 

Cadastru și Topometrie, schița care e atașată proiectului e un trapez din peniță, fără nicio relație cu zonele 
stânga/dreapta, nu avem nicio săgeată care să indice nordul. E absolut greu de localizat. Rugămintea e ca toate 
hotărârile care privesc terenuri să fie însoțite de o schiță, de o captură de pe Google Arts pe care terenul să fie 
marcat. Ridică suspiciuni că lucrurile nu ar fi în ordine sau sunt fușerite. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Alte observații?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
4. Proiect de hotărâre privind soluţionarea unor cereri de schimbare a locuinței pentru tineri 

construite prin Agenția Națională pentru Locuințe 
Cere avizul comisiei de specialitate: 

Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil 
Sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
5. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de dezlipire a unui imobil, situat în 

intravilanul Municipiului Mediaș, str. Angărul de Sus fără număr 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile nr. 1 și 3 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 
Îmi pare rău, am exact aceeași observație. Apare și aici în proiect, o schiță cu un teren greu de plasat în 

spațiu, înțelegem că e în zona indicată, nu este nici măcar o stradă cu denumire la care să ne putem raporta. Apoi 
acest teren este împărțit în patru parcele, la rândul lor cu contur zigurat parcă dorim să complice toată povestea. Nu 
e un subiect de refuz, e o destinație pentru construcții/tineri, e în ordine. Atât. 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
6. Proiect de hotărâre privind preluarea în proprietatea Municipiului Mediaș, a unui imobil - teren în 

suprafață de 295 mp, situat în intravilanul Municipiului Mediaș, str. Câmpul de Sus 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil  
Dacă sunt observații la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
7. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului 

Mediaș, a imobilului situat în Mediaș, str. Moşnei fără număr 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Domnul Consilier Local - Veza Liviu 

Domnule președinte, deși este un contract valabil de concesiune pe următori 25 de ani. Nu găsim oportună 
vânzarea terenului, chiar acum. A doua problemă: nu există un plan de amplasament la situația expusă, doar un CF 
de unde nu reiese prea clar unde este amplasat. Acum noi știm unde este amplasat. Deci, contractul de concesiune e 
din 2021. De ce să ne grăbim să vindem terenul? Mulțumesc!   
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Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Alte observații? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dna Suciu Anca Maria și dl Veza 

Liviu). 
 
8. Proiect de hotărâre privind modificarea costului mediu/km și a tarifelor de călătorie pentru 

realizarea serviciului de transport potrivit Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
local prin curse regulate în Municipiul Mediaș, cu nr. 1810/01.02.2019 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil 4 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Veza Liviu) și 1 
consilier nu participă la vot (dl Tulinschi Alexandru Simion) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Costea Teodor 
Lucian) 

Dacă sunt observaţii? 
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Pare o chestiune inexorabilă creșterea prețului, e motivat de mai mulți factori și urmărind datele din 
Raportul de specialitate, apare o majorare a costului de operare/km 34 % și o majorare a costului biletului cu 25%. 
Apare o diferență de 9% care obligatoriu intră în sarcina subvenției care vine din Primărie. În principiu nu ne 
împotrivim acestui demers, pare inexorabil cum spuneam, dar am dori niște eforturi din partea Meditur, să-și 
eficientizeze activitatea așa încât prețul să fie rezonabil. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Alte observații? 
Domnul Consilier Local - Tulinschi Alexandru Simion 

Nu particip la vot.  
Domnul Consilier Local - Veza Liviu 

Justificările le-a spus și domnul Dordea, în mare parte ce aș fi vrut și eu să spun. Oricum, noi ceream 
retragerea proiectului de pe ordinea de zi și realizarea acestuia. Costul indexării mi se pare un pic exagerat, deși 
INS-ul față de prețul de anul trecut, iunie 2023, acum 2024, comunică un IPC de 4,8 % și noi totuși indexăm cu 43 
%. Nu mi se pare legal și corect. Atât. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Alte observații? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 3 voturi „împotrivă” (dl Costea Teodor Lucian, dna Suciu 

Anca Maria și dl Veza Liviu) și 1 consilier local nu participă la vot (dl Tulinschi Alexandru Simion).  
 
9. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico - economici şi a devizului general 

pentru obiectivul de investiții „REABILITARE REŢELE DE CANALIZARE PLUVIALĂ ÎN CARTIER 
VITROMETAN - ETAPA II” categoria de investiţii: Sisteme de canalizare şi staţii de epurare a apelor uzate, 
inclusiv canalizare pluvială şi sisteme de captare a apelor pluviale aprobat pentru finanţare prin Programul 
Naţional de Investiţii „Anghel Saligny”, precum şi a sumei reprezentând categorii de cheltuieli finanţate de la 
bugetul local pentru realizarea obiectivului 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dna Suciu Anca Maria) și 
1 vot „abținere” (dl Vintilă Lucian Claudiu)  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Proiectul acesta figurează prin finanţare Anghel Saligny, program care a fost extrem, extrem de generos. E 
foarte recentă lansarea programului, numai că acum apare din scurt o diferență de 1.600.000 și dacă ne uităm în 
motivația executantului, lucrurile încep să devină destul de ciudate. Adică, urmare vizitei în teren s-a constatat că 
mai e nevoie de 7 metri acolo, 5 metri acolo. Total 1.600.000. Păi când s-a făcut pachetul documentar: DALI, 
studiul de fezabilitate, s-a stat în birou, s-a stat în șură. Nu s-a mers pe teren? Acum se constată că mai e nevoie de 
niște sârmă, niște țevi, niște cămine și dintr-o dată 1.600.000. E o sumă extrem de mare care e pusă pe sarcina 
bugetului orașului. Ne pare rău, ne împotrivim acestui proiect.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Alte observații? 
Dacă nu există, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
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Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi „pentru” și 5 voturi „împotrivă” (dl Costea Teodor Lucian, dl 

Dordea Dorin Gheorghe, dna Suciu Anca Maria, dl Veza Liviu și dl Vintilă Lucian Claudiu). 
 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unor sume de la bugetul local, sub formă de grant, 

acordate unităților de învățământ preuniversitar de stat cu rezultate deosebite în domeniul performanțelor 
școlare, respectiv rezultate deosebite la Examenul de Evaluare Națională și Examenul de Bacalaureat 
sesiunea iunie - iulie 2024 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1, 2 și 3 - aviz favorabil  

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 

 
11. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr. 1 la HCL nr. 36/2024 privind 

organizarea reţelei şcolare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular de pe raza 
Municipiului Mediaș, propuse să funcționeze în anul şcolar 2024 - 2025 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Vintilă Lucian 
Claudiu)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe)  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Aș vrea să vă duc într-o incursiune privind istoria Școlii George Popa, actualmente fosta Școală Generală 
nr. 2. Școala asta a fost înființată la sfârșitul anilor 20 și a fost primul obiectiv de învățământ realmente alocat 
populației românești din oraș, mai exact Cartierului Moșnei, numit pe vremea aia Cartierul Groghi, cu axa lui strada 
Anton Pann, cartier format predominant din agricultori și mici meseriași. Școala asta a adus lumină în cartierul ăla 
și l-a trecut la o categorie medie pentru restul orașului care era cu două nivele peste el. Votând astăzi această 
hotărâre, stingem lumina istoriei învățământului românesc din oraș. Așa încât, vă rog să vă opuneți acestei hotărâri. 
Ea de fapt completează ceva ce s-a făcut în urmă cu o lună, când aprobam fuzionarea, dar astăzi se șterge ca entitate 
juridică această școală. E o clădire minunată. Dacă o vizitați veți rămâne încântați de felul în care arată. Prin ceea ce 
impune hotărârea, peste un an doi am putea-o vedea ca depozit de fructe și legume. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Dacă mai sunt și alte observaţii? 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Da. Cred că ar trebui să explicăți care este motivul. 
Domnul Viceprimar - Sima Dan  

Deci, domnule Dordea, există o lege care definește o școală, drept o instituție de învățământ cu minim 300 
de elevi. Această școală din păcate...domnul Dordea, suntem în situația în care trebuie să respectăm o lege pe care 
trebuie să o spun foarte clar, o ignorăm de câțiva ani. Nu aș spune că sunt mulți, că sunt puțini. Sunt mulți. Această 
lege impune un minim de 300 de elevi. Noi am făcut tot ce a depins de noi pentru nu a ajunge în această situație. 
Acesta este primul punct. Și nu numai în anul acesta. În anii trecuți am reușit. Acum, pentru că, mă rog și 
configurația politică de la Inspectorat s-a schimbat, nu am mai reușit. Doi, la momentul la care vorbim, nu vorbim 
de dispariția clădirii, de reorientarea clădirii. Câtă vreme vor fi copii în Cartierul Moșnei și Gloria, și mă rog, zona 
alocată din circumscripția respectivă școlară, acea structură școlară, la acest moment, va funcționa. Nu știu de ce 
trebuie să fim atât de dramatici, încât să folosim cuvinte mari, cu stingerea luminii și așa mai departe. Reorganizare 
de rețea școlară se face tot timpul pentru că trebuie respectate niște legi. Mai mult nu am a spune. Repet, ani de zile 
ne-am străduit să evităm acest moment. La un moment dat datorită scăderii numărului populației, a numărului de 
copii, aceste momente sunt inevitabile. Și nu e vorba doar de o situație locală. Chiar am avut contact cu cineva din 
Municipiul Vâlcea. Acolo o școală generală este reprezentată de vreo șapte structuri. Deci, acolo au unit, e adevărat 
nu cum am făcut noi liceul cu o școală generală, ci mai multe școlii generale și grădinițe le-au adunat într-o singură 
structură. Este o practică. Nu dispare nicio școală, câtă vreme sunt elevi. Din păcate, așa este definiția școlii, e cu 
elevi. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Dacă mai sunt alte observații? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Dordea Dorin Gheorghe și dl 

Vintilă Lucian Claudiu). 
 
12. Proiect de hotărâre privind desemnarea și confirmarea pentru anul școlar 2024/2025 a 

reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Mediaș ca membri ai Consiliilor de administrație, ai 
Comisiei pentru prevenirea şi combaterea violenței în mediul școlar şi a Comisiilor pentru evaluarea și 
asigurarea calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat şi particulare acreditate/autorizate din 
Municipiul Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1, 2 și 3 - aviz favorabil  

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
13. Proiect de hotărâre privind completarea art. 1 din HCL nr. 149/2024 privind atestarea 

apartenenței la domeniul privat al Municipiului Mediaș a terenului situat în intravilanul Municipiului 
Mediaș str. Tineretului fără număr 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil  

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
14. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părților a contractului nr. 160 din data de 

12.07.2023 ,,Delegare a gestiunii prin concesiune a serviciului pentru gestionarea câinilor fără stăpân în 
Municipiul Mediaș, încheiat cu Asociația Guardapet Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Veza Liviu)  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe  

În principiu, fiind vorba de un contract și rezilierea cu acordul părților, nu e nimic de comentat. O singură 
întrebare: Ce punem în loc?  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Alte observații? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dna Suciu Anca Maria). 
 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării serviciului social Centru de zi pentru copii cu 

tulburări de spectru autist al Asociației Sfântul Casian Mediaș 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile 1, 2 și 3 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
Pe ordinea de zi avem și o informare: Adresa nr. 12.276/18.07.2024 a Direcției pentru Cultură, privind 

activitatea de soluționare a petițiilor pe semestrul I 2024. 
Punctul Diverse. Vom da cuvântul consilierilor locali. Domnul Dordea, vă rog. 

Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 
Mai întâi de toate cred că e a treia oară când atrag atenția asupra unui caz social destul de serios, destul de 

grav. Doi cetățeni Schermer Sorin și Elena care locuiesc pe strada Angărul de Sus, numărul 57 și care nu au 
conexiune cu drumul. Sunt handicapați într-un stadiu mai mult decât avansat. Văd că până acum nimeni nu i-a 
contactat, deși, repet a treia oară subiectul. Ei au încercat să obțină o audiență, nu au reușit. Idealul lor acum, dacă îi 
vizitați veți avea spectrul sărăciei și a unei poziții nedorită de cineva, de maximă neputință. Dorința lor este ca acest 
drum de 70 de metri să fie amenajat încât să-și poată achiziționa un triciclu electric ca să se poată deplasa. Omul  
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acesta nu poate nici în cârje să se deplaseze fără sprijinul cuiva, nu poate să stea în picioare, așa încât, vă rog 
încercați să găsiți o soluție pentru un drum de 70 de metri.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Care este numele? 
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Schermer Sorin și Schermer Elena. Acum trec la lucrurile bune. Noi ne apropiem de un moment jubiliar, se 
încheie mandatul... 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Unde ați spus? 
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Angărul de Sus, e ultima casă înainte de baza militară, e o donație, o clădire din secolul XIX, într-un stadiu 
destul de avansat de degradare. Nu mai comentez, dar cred că nu este un cap de țară 70 de metri ca să poată ieși prin 
noroi. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Nu ați vorbit la Direcția Socială? 
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Eu am transmis lucrul acesta. Ei au contactat și nu au primit nici măcar o vizită, nici un răspuns.   
Trec la lucruri mai pozitive. Ne apropiem de momentul încheierii mandatului, așa încât sper ca fiecare 

dintre noi să-și depună la sfârșitul mandatului un raport al activității care să încheie bunele și relele pe care fiecare 
le-am făcut sau nu. Și mai am de încheiat cu o invitație, nu la nuntă ci la o expoziție pe care o veți socoti inedită. E 
vorba de o expoziție de artă africană, pe care eu și colegii mei am agonisit-o de-a lungul a 42 de ani de bântuit 
Africa. Cuprinde măști, tablouri, figurine din multiple categorii de lemn și materiale. Sunt peste 100 și ceva de 
măști din peste 20 de țări. Vă invit miercurea viitoare, la ora 16:00, la Muzeu.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Mulțumim! Vom da cuvântul cetățenilor prezenți în sală care s-au înscris la cuvânt, la începutul ședințe. 
Vom începe cu domnul Popa. 
Domnul Popa Marius 

Bună ziua! Sun din Ighișul Nou și am venit să vă rog, să...drumurile afară din câmp sunt foarte rele, riști să 
te răstorni cu tractorul. Vine toamna într-o lună de zile trebuie să recoltăm și nu avem cum să aducem bucatele 
acasă. Dacă se poate da un buldozer. Mai e o problemă. La intersecția dintre strada Mică cu Câmpului, podul e 
foarte îngust. Dacă vrem să venim cu utilaj mai mare nu se poate. Eu trebuie să mă duc până în stație, încurc și 
circulația până descarc, până transport acasă. Și nu sunt singurul. Vă rog și acolo, dacă se poate și este loc 2 metri să 
lățească podul. Asta este rugămintea mea. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ne întâlnim vineri? 
Domnul Popa Marius 

Da. Vă așteptăm cu drag. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Haideți să stabilim o oră. La 10:00?  
Domnul Popa Marius 

Indiferent, la orice oră doriți dumneavoastră. La 10:00 e foarte bine. Vă mulțumesc! 
Domnul Luca Emil 

Bună ziua! Mă numesc Luca Emil, din Ighiș. Anul trecurt ați timis într-adevăr o firmă, o făcut ceva drumuri 
prin Ighiș, dar nu a fost profesionist băiatul. Eu am fost acolo lângă el, i-am arătat cum să facă cu buldozerul. Vă 
rog, dacă pe viitor o să mai trimiteți pe cineva acolo, cineva care să știe să facă așa ceva. Deci, a venit băiatul, a 
făcut, a plecat, nu a făcut mare lucru. Asta este o problemă. A doua, care am constatat-o eu, anul acesta, pe strada 
Bălții, din Ighiș este o stație de pompare apă/canal, care vine probabil spre Mediaș. De două ori i-am văzut pe cei de 
la ATM, au scos apa, canalul de acolo și i-au dat drumul pe vale. Deci, de două ori m-am luat de ei. „Gata domne, 
plecăm.” Au închis și au plecat. Vă rog să le explicați domnilor de la ATM, problema asta.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Vin și cu directorul de la apă, vineri la 10:00.  
Domnul Luca Emil 

Deci, canalizarea, pur și simplu i-au dat drumul în vale. Eu i-am văzut, am fost acolo și i-am văzut.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

E în regulă. Vin vineri la 10:00 și cu directorul de la apă.  
Domnul Luca Emil 

Da, foarte bine. Eu pot și să-i filmez, să-i dau, dar nu se merită. Mai bine să discutăm amiabil, e cel mai 
bine.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ne vedem acolo și îmi arătați exact...  
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Domnul Luca Emil 

Da, o să vă arăt. Încă o problemă mai mică un pic. Spuneți-mi cu capela din Ighișu Nou. S-a demarat ceva, 
este ceva făcut?  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Cu capela trebuie în primul rând să conveniți dumneavoastră acolo unde vreți să o amplasați. 
 
Domnul Luca Emil 

Mi se pare că s-a stabilit locul  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Eu știu că există puncte de vedere diferite. Greșesc domnule consilier? Acolo va trebuie să stați la o discuție 
cu părintele...și dumneavoastră din zonă, să stabiliți locația, pentru că aveți o problemă, din câte știu eu, cu locația. 
Domnul Luca Emil 

Mi se pare că este un teren acolo care aparține Primăriei, chiar la intrare în cimitir.  
 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Deci, luați o hotărâre și unde stabiliți împreună, acolo se face.  
Domnul Luca Emil 

Cu domnul consilier, da sunt de acord, oricând. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Cu dumneavoastră și locuitori din zonă trebuie să luați decizia. Domnul Consilier vine și propune. 
Domnul Luca Emil 

Perfect.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Nu poate dânsul să ia o decizie acolo...de la noi a și venit propunerea de construire a unei capele, dar nu vă 
mai certați asupra locației. Cam cunosc situația de acolo și știți bine că așa este cum spun eu.   
Domnul Luca Emil 

Mulțumim! 
Domnul Băcilă Luca 

Tot din Ighiș. La intrarea în Ighiș este o grămadă de moloz de pe drumul ăla vechi. Întrebare: Al cui e, al 
Primăriei sau e privat? Că comuna are nevoi de el.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ați făcut o adresă către noi prin care să ne spuneți ce este cu terenul sau cu molozul? 
Domnul Băcilă Luca 

Nu. E depozitat la intrare pe stânga. Zgura aia ce au scos-o de pe șoseaua veche.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Putem să îl folosim în Ighiș. 
Domnul Băcilă Luca 

Păi da, că are nevoie satul. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ne vedem vineri la 10:00?  
Domnul Băcilă Luca 

Da. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Haideți să vedem și efectiv le luăm la rând. Cred că Ighișul nu poate să fie supărat că nu a fost susținut în 
ultimi ani.  
Domnul Băcilă Luca 

Nu, nu. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Mai mult sunt supărați medieșenii că am ajuns mai greu din urmă cu lucrările. La un moment dat se vor 
încheia și în Mediaș, lucrările. Și în Vitro și în Gura Câmpului și va mai trece din supărare. Deci, ne vedem vineri la 
ora 10:00. 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Frâncu. 
Doamna Frâncu Andreea 

Eu am o singură întrebare care pe mine mă frământă de vreo două zile și sper ca de data asta să primesc un 
răspuns, aici din partea dumneavoastră, domnule Primar și anume: De ce oameni de pe strada Traian au apometrele 
îngropate în stradă, sub pământ? Sunt efectiv sub pământ. De aproape un an de zile au acele apometre îngropate în 
pământ și nu este normal ca în 2024 să fie o astfel de situație. Părerea mea. Din câte am înțeles, acele apometre, 
inițial, au fost montate în pivniță, iar apoi după o săptămână s-au dus și le-au scos și le-au montat în stradă, în 
pământ fără să li se dea vreo explicație oamenilor sau să li se spună că pot opta să le păstreze în pivniță. Omului, 
dacă i se sparge vreo țeavă nu are acces să oprească apa, deși anul trecut în octombrie 2023, i s-a promis că în  
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decurs de o săptămână îi vor monta robinet principal în casă. Apoi, mai este o problemă și anume lipsa luminii pe 
stradă. Se știe foarte bine că în aceea zonă sunt oameni vârstnici și vă pot da și câteva exemple. E doamna Huiban a 
cărui soț este decedat, doamna Boieșan, doamna Cristea care sunt singure, sunt doamne în vârstă 70 - 80 de ani, 
familia Olaru care sunt doi oameni vârstnici și ce să vă zic, că recent două doamne au și căzut. Legat de asfaltarea 
străzii, din punctul meu de vedere a cam devenit așa un veritabil basm urban, pentru că ba li se spune că se va 
asfalta strada, ba că se va asfalta strada după ce se vor termina lucrările pe Valea Adâncă. Aș aprecia dacă mi-ați da 
acum un răspuns. Nu știu dacă este o soluție sau ce se poate face în privința asta.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

La final.  
Doamna Frâncu Andreea  

La finalul ședinței sau când?  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

La finalul ședinței, acum.  
Doamna Cristea Aurica 

Domnule Primar, dacă vă rog frumos, îndreptați microfonul spre dumneavoastră, eu nu aud nimic. Îmi cer 
scuze.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

M-ați auzit, nu, doamna Frâncu?  
Doamna Frâncu Andreea  

Eu v-am auzit, numai că nu mă satisface răspunsul dumneavoastră. Acolo e problema.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Vă răspund la finalul ședinței, doamna viitor consilier local.  
Doamna Frâncu Andreea  

Abia aștept. 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Megem mai departe. Vă rog să o ascultăm pe doamna Boca.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Deci, domnilor din Ighiș le-am răspuns, pentru că mi-au spus că se grăbesc. Așa este, că doriți să plecați?  
Cetățenii din Ighiș 

Da. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Așa este? 
Cetățenii din Ighiș 

Da. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ăsta este motivul pentru care le-am răspuns. Îmi spuneau că doresc să plece cât de repede posibil. Așa că, 
dacă...Vă doresc o zi bună! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Vă ascultăm doamna Goga.  
Doamna Goga Liliana  

Bună ziua! Mă numesc Goga Liliana și stau pe strada Tineretului 11, vizavi de Tineretului 5. Bănuiesc că 
știți despre problema de acolo care durează nu de un an, de mai mulți ani. Am și depus o cerere, în 5 august 
domnului Primar și domnilor Consilieri de la care sperăm să primim un răspuns, deoarece era însoțită de 70 de 
semnături ale locuitorilor din zona aia. De ani de zile ne deranjează indivizii ăia cu muzica dată la maxim. Am 
filmări, am înregistrări. Nopți nedormite. Noi mergem la lucru, noi avem nevoie de odihnă. Sunt și oameni 
cumsecade în blocurile ale, care au locuri de muncă, care au copii, dar cei care fac treburile astea slabe sunt unii 
care sunt intrați abuziv, nu au nicio formă și își fac de cap. Am chemat Poliția de „n” ori. Mi s-a spus, mi s-a 
replicat că nu au ce să le facă, că nu au nimic pe nume, nu au nici un venit. Le dau amendă, nu are cine să le 
plătească. Ba am fost apostrofată de ce îi tot deranjez, că nu sunt la dispoziția mea. Păi dacă eu nu dorm noaptea și 
nu sunt în stare să mă duc la lucru, atunci nu au decât să nu doarmă nici dânșii, să-și facă datoria, după părerea mea. 
Deci, efectiv ne sfidează în față, noapte de noapte. Și nu e primul an, de ani de zile.  

Mai am o nemulțumire. Îmi vine foarte mare factura la apă. Deci, factura mea la apă îmi vine foarte mare. 
Sunt eu cu băiatul și acolo, că se leagă una de alta. În garsonierele alea două, de ani de zile se consumă curent și apă 
și nu se plătește. Și mă gândesc că pierderile alea de undeva trebuie recuperate. Am auzit niște zvonuri, am urmărit 
interviul dumneavoastră pe Nova, în care spuneați că în mare parte blocurile din Baia de Nisip, care ați spus că au 
fost construite ca să-i mutați acolo, sunt gata și urmează doar finisajele interioare și că în cursul anului viitor o să-i 
mutați, o să se distribuie locuințe. Dar nu știu ce să mai cred, că am auzit și niște zvonuri că nu ați mai vrea să-i 
mutați acolo, să nu le aducă în halul care au ajuns cele din Tocile unde au stricat tot sau că oamenii din zona aia nu 
sunt de acord să-i mutați acolo. Aș dori, vă rog frumos, un răspuns la cererea pe care am trimis-o dumneavoastră în 
5 august. Nu mă afectează numai pe mine. Stau vizavi de ei. Mizerii, mirosuri toată vara, geamul deschis, închid 
geamul, am termopane, cu dopuri în urechi și tot îi aud. Ne sfidează, efectiv. Și dacă ai putea să dormi ziua, dar nu.  
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Acolo, non stop, au timp, nu muncesc. Ce mă înfricoșează, e faptul că mi se pare că oamenii ăia nu mai au frică de 
autorități. Efectiv nu au nicio frică, își fac de cap. Atât am avut de spus și sper, vă rog frumos, să primesc un 
răspuns la întrebarea mea. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Cristea. 
Doamna Cristea Aurica 

Bună ziua tuturor! Vă salut domnule Primar! Numele meu este Aurica Cristea, sunt aici în Mediaș, luna 
trecută, în 24 iulie am avut 50 de ani de când m-a adoptat Mediașul de la vârsta de 16 ani. Am venit în vacanță să 
lucrez la fabrica de sticlărie Vitrometan, și am rămas. Sunt soție, mamă și bunică. Am onoarea pentru prima dată să 
particip la o asemenea ședință și dacă îmi acordați doar trei minute nu vă pot spune multe lucruri, dar, într-adevăr 
tariful la apă, nu pentru mine, pentru copiii mei care doi din patru stau la case și cum zicea Andreea pe strada 
Traian, fiica mea plătește sume fabuloase, pot să zic, pe apă. Un apometru în pământ pe care nu-l poate citii. Auzi 
chipurile, că citește satelitul, nu știu, așa am auzit și eu, iar băiatul de pe Angărul de Sus și-a umplut o singură dată 
piscina și a plătit 1.600. Ultima factură a fetei mele de pe Traian a fost de 700 de lei. La bloc, unde locuiesc eu, 
poate știți unde, dacă doriți vă spun, scara de lângă Lazăr Ovidiu, unde eu nu am probleme că de trei luni îmi vine 
tot 82,60 lei. Nu știu de unde. Nu mai vin doamnele să citească. Noi ne-am separat, fiecare are contorul lui, dar de 
unde 82,60 lei, trei luni consecutiv. Înseamnă că nu s-au citit apometrele sau ia-ți disponibilizat dumneavoastră ca 
să mai reduceți din efectivul de angajați de la SC Apa Târnavei Mari. Nu știu, asta îmi spuneți dumneavoastră. Deci, 
asta cu apa. Alte nemulțumiri, ce să vă spun. Zilele trecute văd o comparație a Mediașului cu Blajul. Nu comparați 
Mediașul cu Blajul. Eu vin de pe Târnava Mică. Acolo nu găsești un...am fost de vreo trei săptămâni în Blaj că trec 
uneori pe acolo. În Blaj nu găsești un muc de țigară pe jos. Trecând prin Blaj zilele trecute, cu cineva care o dorit să 
vină cu noi, am zis: măi dacă găsești un muc de țigară pe jos, eu ăla îl mănânc. De ce acolo se poate și aici nu se 
poate? Al câtelea mandat are Primarul de la Blaj și face parte din același partid ca și dumneavoastră.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Al șaselea.  
Doamna Cristea Aurica 

Ciugudul o altă localitate din județul Alba.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Cred că Primarul din Blaj are al șaselea mandat.  
Doamna Cristea Aurica 

Nu știu al câtelea are. Domnule Primar, nu contează al câtelea îl are, nu contează din ce partid face parte, că 
face parte din același partid ca și dumneavoastră.   
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Întrebați-l pe domnul Primar din Blaj, dacă atunci când realiza lucrări de infrastructură, Blajul nu era 
deranjat.  
Doamna Cristea Aurica 

Nu știu. Sunt unele lucruri unde am timp să mă documentez, unele nu. Să mergem la Ciugud, o altă 
localitate din județul Alba, parcă Primarul de acolo nu mai este, nu mai face parte din niciun partid, este 
independent, dar uitați-vă ce a făcut acolo. A adus până la urmă și teren de golf. Vin străini și joacă golf acolo. S-a 
mutat Clujul la Ciugud, fac naveta. Școală digitalizată. De ce acolo se poate și aici nu. Nu vă mai spun că tractoarele 
vin de pe hotar pline de noroi pentru că are instalație unde se... 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Cristea, mă scuzați că vă întrerup, ași depășit timpul.   
Doamna Cristea Aurica 

Am depășit, ce să fac, asta este. Pentru mine câte am avut pregătite, trei minute este egal cu zero.  
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Vă mai așteptăm la alte ședințe.  
Doamna Cristea Aurica 

Și mă rog, ca și primar ni s-a spus așa: am fost dezamăgit în urma alegerilor că nu a ieșit cum am dorit noi, 
ni s-a spus așa: îl respectăm, este primarul ales. Dar, eu domnule Primar nu vă pot respecta pentru multele alte 
lucruri pe care eu nu le pot acum spune, că în trei minute nu le pot spune. Îmi cer scuze. Domnul Sima, 
dumneavoastră profesorul copiilor mei, am fost foarte dezamăgită în perioada campaniei electorale ce s-a întâmplat 
la Ighiș. Nu am pozat absolut nimic. Domnule Primar, eu doar am distribuit, cu toate că mi s-au tras în cap atâtea 
lucruri, de într-o noapte gealații dumneavoastră, cum vă spun eu, mi-au rupt toți trandafirii din fața blocului. Am 
ieșit afară, îmi pare rău că eram în bucătărie. Domnule Primar, am ieșit afară și am adunat toate pliantele cu 
dumneavoastră de pe jos, deci dovadă că au fost oamenii dumneavoastră.   
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Sunteți membru de partid? 
Doamna Cristea Aurica 

Sunt, dar uitați-vă eu m-am îmbrăcat nu într-o culoare preferată mie. Eu m-am îmbrăcat într-o culoare 
preferată dumneavoastră.  
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Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ați venit să faceți spectacol? 
Doamna Cristea Aurica 

Domnule Primar, eu nu fac spectacol. Îmi cer scuze. Eu am venit pentru prima dată într-o asemenea ședință. 
Poate nu respect anumiți termeni sau nu știu cum să mă comport, dar eu am pregătit, vedeți nu am făcut notițe. Să 
nu credeți dumneavoastră că mie cineva mi-a băgat vorbele în gură. Nu, am o agendă goală.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Cristea, vă mulțumim. Haideți să avem respect față de ceilalți.  
Doamna Cristea Aurica 

O să vă mai scriu, o să vedeți, dar îmi pare rău de ce s-a întâmplat și nu eu v-am rupt pliantul de pe ușa mea, 
domnule Primar, cum mi s-au adus acuzații că am rupt pe Gheorghe Roman, de pe ușă. Nu, domnule. Nu, că și pe al 
meu l-o rupt de pe ușa cealaltă și am zis: mă băiete, hai să-ți dau scara și lipește-l mai sus, acolo. Eu nu fac așa ceva, 
am o vârstă și noi am avut cea mai frumoasă campanie electorală. Noi nu am umblat cu pliantele noaptea. Noi ziua 
am împărțit pliantele, a doua zi ne-am dus la întâlnire cu cetățenii.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Cristea, vă rog, respect pentru ceilalți care au respectat trei minute.   
Doamna Cristea Aurica 

Dacă dumneavoastră ziceți, eu vă respect, adică, respect, dar nu vă respect, mă rog pe unii dintre 
dumneavoastră.   
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Reveniți la alte ședințe și ne spuneți toată povestea.  
Domnul Novak, vă rog. 

Domnul Novak 
Eu vreau să spun ceva, în legătură cu siguranța și sănătatea medieșenilor. Am vorbit în campanie despre 

Automecanica. Este vorba de Rheinmetall. Eu știu foarte multe, citesc foarte mult în limba engleză. În românește nu 
poți afla, în limba germană nu poți afla, doar în engleză scrie ce au în plan. Acolo sunt deja adunate toate utilajele 
vechi, respectiv frezele, strunguri și tot, tot care au fost în stare bună și Rheinmetall a băgat utilaje înăuntru pentru 
produs muniție. Eu știu că de 100.000.000 de euro este comanda pentru muniție. Ei trebuie să producă în primul 
rând A muniție. Cine nu a fost în armată, nu știe asta. A muniție este muniție de artilerie, dar include și U muniție, 
adică muniție cu uraniu. Asta vine băgată în muniția de artilerie, în tanc cu care sunt împușcați dușmani. Această 
muniție este folosită deja în Ucraina. Pe mine mă interesează, dacă eu fac o adresă la Primărie, primesc răspuns? 
Am scris e-mail și la Rheinmetall, nu am primit niciun răspuns. Vreau să știu dacă Primăria este în stare sau are 
voință, întrebă concret pe Rheinmetall: Puteți să faceți o garanție că aici la Mediaș nu produceți muniție cu uraniu? 
Cred că pe medieșeni îi interesează dacă se lucrează cu uraniu, acolo.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Mulțumim domnule Novak. Dăm cuvântul doamnei Stoia. 
Doamna Stoia Florina 

Este vorba despre ce ați povestit cu Nova Tv. Interesant domnule Primar. Grupul Civic de câte ori va invitat 
în Parc, de câte ori v-am zis și aici și în ședință, peste tot unde v-am întâlnit, nu suntem contra modernizării. Chiar 
vă rugăm dacă puteți să faceți și cu pietrele swarovski. Nu uitați domnule Primar, că Primăria a fost ceea care acum 
3 - 4 ani, când ați închis Parcul, care ați dizolvat și câteva terase la care tinerii trebuiau să se ducă să se distreze cum 
pot. Deci, totul a fost pentru că vom dizolva Parcul, vom moderniza. Nu era modernizare tăierea pomilor. Noi vă 
ceream să modernizați drumurile. Ne spuneți iarăși și în celelalte ședințe, de câte ori am povestit, într-adevăr zic 
vrute și nevrute. Ne spuneți iarăși că ați făcut o modernizare exemplară. V-am întrebat când ați ieșit pe stradă să 
vedeți. Ne-ați zis că dumneavoastră, personal ați ieșit. Ați văzut trotuarele? Sunt toate în Mediaș, scufundate. Pur și 
simplu, avem dealuri și văi pe trotuarele noastre pe care le-ați făcut. Ca să nu trec de cele trei minute, nu vă speriați 
că nu mai aștept răspuns de la dumneavoastră, nu mai aștept niciun răspuns. Ajungând și la blocul nostru, cel cu 
reabilitarea, explicați-mi ce aveți de ascuns dumneavoastră și Asociația blocului, fiindcă orice om, proprietar are 
dreptul să vadă contractul, are dreptul să vadă ce este scris. Da, într-adevăr, mi s-a răspuns de la Asociație că nu au 
contract când le-ați trimis firmele. Într-adevăr, era contractul făcut în 2021 și ăla nu îl mai dați ca să se vadă. Nu 
dumneavoastră, că dumneavoastră îl dați. Nu îl dă Asociația, nu știu cine i-a învățat. În orice caz domnule Primar, 
nu am primit în 60 de zile, răspuns nici de la dumneavoastră, nici de la Asociație. Am făcut, subliniez și în scris și 
prin e-mail și acum o să trebuiască să mă duc în instanță. Nu numai eu, că sunt mulți. Dacă până în septembrie, în 
26 nu primesc acel contract, vorbiți dumneavoastră cu ei, fiindcă repede când a venit doamna administrator și v-a 
zis, haideți domnule Primar că nu mai răzbesc cu doamna Stoia. Nu, nu am vorbit cu nimeni din bloc, ca să știți, 
două persoane, atât. Chiar cu ea și i-am zis că nu sunt de acord să dea banii de pe antena de pe bloc pentru așa ceva. 
Deci, să știți, că am toate datele, am toate înregistrările, am absolut tot ca să vă arăt că nu aveți de ce să vă ascundeți 
de proprii cetățeni. De fapt, nu mai sunt proprii că niciodată nu am fost proprii dumneavoastră cetățeni. E foarte 
deplorabil și zâmbetul dumneavoastră e foarte deplorabil, credeți-mă. Pur și simplu îmi inspiră aroganță și e păcat 
pentru cei ce vă numiți edilii Mediașului.  
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Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Stoia, mulțumim. Doamna Maier. 
Doamna Maier Adriana 

Am mai multe puncte. Ca de obicei, ca la mai mulți colegii de aici, din nou Apa Târnavei Mari. Eu nu știu 
cum mai țineți pe oamenii ăștia la conducere, că numai dezastru fac. Vreau să știu unde se contorizează apa de la 
hidranți, pentru că strada Tineretului e o stradă care toată lumea crede că acolo poate să facă ce vrea. Vin cisternele 
și se aprovizionează cu apă. Dacă a ieșit scandal, s-au muta pe 1 Decembrie la alt hidrant care l-au lăsat să și curgă 
vreo jumătate de oră. Se contorizează pe zona tot pentru populație, apa aia? Pe Tineretului 3 și 5 toate instalațiile 
sanitare sunt stricate. Faceți bine și sistați alimentarea cu apă acolo, că la ăia oricum nu le mai funcționează nimic, 
la starea la care au ajuns instalațiile sanitare pentru că curge apă în continuu. Nu se poate, eu consum 4 metri cubi 
de apă, îmi pune diferență de contuar încă 4 metri cubi. De unde, Doamne iartă-mă, scot diferența asta de contuar. 
Pur și simplu furați cetățenii după ce că ați mărit tarifele până la cer, ne mai și furați și mai băgați și. Eu nu plătesc. 
Eu le-am spus clar, plătesc exact cât consum. Mă trezesc cu facturi, cu niște consumuri până la cer, nici măcar nu au 
bunul simț să vină să citească contuarele alea. Pun ei acolo din birou. Deci, faceți ceva cu Apa Târnava Mare, 
domnilor consilieri că dumneavoastră răspundeți. Luați măsuri, faceți un proiect de hotărâre și cereți să vină ăștia să 
ne dea explicații.  

O altă problemă este cu semafoarele din oraș. Cel puțin pentru noi pietonii, ăla de la Piață e dezastru. Stai 
acolo în bătaia soarelui de îți vine rău până vine verde să poți trece strada. În alte locuri încurcați circulația la șoferi. 
Semafoare puse, nu știu la Emailul, pe Govora, sunt exact degeaba. Stă șoferul la semafor și nu trece nimeni. Ce o 
trebuit să fie împânzit orașul cu atâtea semafoare. Din 50 în 50 de metri câte un semafor. Acum cu polițiștii locali. 
Aveți atâtea camere de luat vederi prin oraș. Ce păzesc polițiști ăia locali, sunt lipiți cu fundul de scaunul de la 
mașină? Eu nu am mai văzut de ani de zile un polițist local să meargă pe jos și să constate tot felul de probleme. De 
exemplu, în parc, avem locatari care acolo dorm, se spală în apa aia de la fântână, nu contează că sunt părinți cu 
copii acolo, se dezbracă, se îmbracă, își fac toaleta acolo, deci omul se simte ca în apartamentul lui. Parcul din 
centrul Mediașului,  e locuința lui privată. Nu pot să-i vadă prin camerele de luat vederi, pe ăia care fac mizerie, 
distrug mobilierul ăla stradal care e acolo. Nu ați putut să faceți ce ați vrut cu parcul, îl lăsați în paragină, deci pur și 
simplu e mizerie de nedescris. Rușine, rușine, e un simbol al Mediașului și arată sub orice critică.    
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Maier, vă rog mai pe scurt, aveți deja cinci minute.  
Doamna Maier Adriana 

Și mai am de vorbit. Lasă. Cu Eco Sal-ul. Faceți ceva Eco Sal-ul cu Poliția Locală, că văd că acum sunt tot, 
nu zic că orașul e împânzit de cerșetori, asta e una la mână, dar ăia vin și cotrobăie în containerele de gunoi de la 
blocuri. Le răstoarnă, împrăștie tot gunoiul ăla de jur împrejur, de nu mai ai pe unde să calci. O să ajungem ca pe 
Tineretului, gunoiul în jurul blocului, nu mai e la container. Deci, Eco Sal-ul ăsta la câte tarife ne iau, chiar nu sunt 
bani pentru măturători mecanice? Vine măturătorul ăla cu fărașul și cu mătura. Nu aveți bani de măturători 
mecanice, de aspiratoare de frunze, să vă modernizați un pic?  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Maier, încă o dată, avem și un Regulament, dar avem și puțin bun simț față de ceilalți.  
Doamna Maier Adriana 

Uite, eu de data asta nu am bun simț. Că nu vreau. Clar și nu mă mai lua tu cu ale trei minute. Pe strada 
Ighișului sunteți unicat, cred că pe planeta asta, cu rigola pe care ați deviat-o în dreptul stâlpilor pe care i-ați pus în 
mijlocul rigolei și v-ați trezit acum să deviați, să faceți un arc de cerc în jurul stâlpilor, că apa aia când vine stă și se 
gândește, bă o iau la stânga că mi-au făcut aici rigolă. Legile fizicii, apa o ia tot înainte. Cine a avut ideea cu stâlpii 
montați în rigolă să obstrucționeze scurgerea apei pluviale. Și pe Petru Rareș, iarăși, arată trotuarul ăla groaznic, 
canal lângă canal, în trotuar guri de aerisire, tot ce vreți. Pe Gheorghe Doja am auzit că nici măcar nu este canalizare 
pluvială. Ați pus un singur strat de asfalt, ăla de rezistență care e poros și ăla la iarnă dacă ninge și îngheță se dilată 
și până la primăvară aveți tot asfaltul praf și mai faceți odată strada. Mai rezolvați problema cu sonorizarea.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Domnul Dincă, aveți cuvântul.  
Doamna Cristea Aurica 

Dacă îmi permiteți, mă sună o doamnă zilele trecute din Germania. Doamna a lucrat la secția de Pediatrie și 
cere doamna dacă se poate, ca una din străzile Mediașului să poarte numele lui Edward Staal. 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamnă, pentru așa ceva se depune la Registratură o cerere.  
Doamna Cristea Aurica 

Vă rog să-mi spuneți!  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

O adresă în scris cu toate datele, la Registratura Primăriei, jos, în hol, Centru de Comunicare. Mergeți acolo 
și primiți toate informațiile.  
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Doamna Cristea Aurica 

Am înțeles. Pentru Bazinul de înot din Vitrometan. Aici nu comentez. Stau la trei minute de bazin, mi-am 
făcut abonament, a doua oară, am o afecțiune la coloană, îmi face foarte bine. Pentru asta, nu am decât să felicit 
Primăria, Primarul? Nu știu.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Doamnă, ce e bine, nu-i pentru mine. Ce e rău. 
Doamna Cristea Aurica 

Din fonduri europene? Nu știu, nu m-am documentat.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Din fonduri prin CNI, Compania Națională de Investiții. Primăria a pus la dispoziție terenul...,dar nu e 
meritul meu. Stați liniștită, se trezește careva să spună că el a făcut.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Doamna Cristea, vă rog. Domnul Dincă, haideți.  
Domnul Dincă Tudor 

Putem să o convingem pe doamna să mai vină, dar să fim corecți cu toată lumea. Vreau doar să atrag 
atenția. Domnule Primar, v-am auzit și în timpul campaniei că vă folosiți de această idee că Primarul din Blaj are 5 - 
6 mandate. Da, dumneavoastră ați terminat al doilea mandat, dar țineți minte că ați fost și Deputat, două mandate și 
la PSD, și la PDL, și la PNL. Deci, dacă ar fi fost cineva care ar fi știut cum să acceseze fonduri la mai multe nivele 
și să aibă aibă persoanele potrivite ca proiectele europene să meargă bine la buget, ar fi trebuit să fiți 
dumneavoastră. Deci, vă rog să fim corecți, cât timp sunteți pe scena politică din Mediaș, sunteți de cel puțin 16 ani 
și nu se vede. Am vrut să zic și în legătură cu Punctul numărul 1, cu cei 70.000.000 de lei care sunt împrumutați. E 
foarte interesant că ați ținut acea sumă, dar ați pasat cifrele la alte proiecte, dar asta înseamnă, cum a zis și domnul 
Dordea, la Școala numărul 4 dacă ați coborât la 28.000.000, diferența aia trebuie să vină de altundeva. Nu anticipez 
că anul viitor veți avea un excedent bugetar pe care să-l puneți către acel proiect și va trebui să vă împrumutați 
iarăși. Mai grav, deși ați fost întrebat și de alte persoane din această sală, la ce rată de interes este împrumutul 
respectiv, cum vom returna acești bani și așa mai departe. Nu am primit niciun răspuns de la dumneavoastră și 
acești bani vor fi recuperați, probabil din impozitele noastre, ca medieșeni. Rectificarea bugetară, din nou și asta 
este pentru toată lumea care lucrează ca și consilier, în Aparatul Primăriei, o prezentare foarte slabă. Orice cetățean 
care pune efortul și am pus efortul să citesc prin el, are foarte mare dificultate să caute după cuvânt, nu are un 
cuprins ca să te poți concentra pe anumite secții. Între dumneavoastră, consilierii nu a existat nici un fel de 
dezbatere. Există un proiect care se adaugă la buget de 10.000.000 de lei, cea cu Insulele ecologice digitalizate, din 
care să fim corecți 5.000.000 sunt din PNRR, dar mi se pare foarte optimist să credeți că veți atrage toți acei bani, 
când au fost alte proiecte pe fonduri europene pe care nu ați reușit să le strângeți. Punctul numărul 7. A zis și 
domnul Dordea, interesant cu concesionarea imobilului situat pe strada Moșnei fără număr. Eu a trebuit să caut, că 
nu ați avut nicio hartă. Decizia de Consiliu 152/2021, când ați concesionat acest spațiu, nici în acel document nu a 
existat o hartă ca să-ți faci o idee mai bună unde este spațiul respectiv, dar acel document, cel puțin erau puncte de 
referință în proximitatea spațiului ca să-ți faci cât de cât o idee. Deci, cu cât a trecut timpul nu v-ați făcut mai buni 
în a fi transparenți ca o instituție, dar v-ați făcut de fapt mai puțini transparenți, care e o problemă serioasă. Punctul 
numărul 8 care s-a discutat despre tranzitul din oraș. Este normal să crească în timp prețul la bilet, se întâmplă peste 
tot în lume și cum a zis domnul Dordea 33 - 34% diferență, dar vă întreb pe dumneavoastră, pe cei care lucrează la 
Meditur și cei care sunt cetățeni în Mediaş: Este transportul din Mediaş cu 33 % mai bun decât era în trecut? Avem 
doar trei troleibuze noi. Da. Ați extins sistemul de cablaj pe Stadionului, pe Moșnei, dar autobuzele nu vor veni de 
cât peste un an, troleibuzele mă scuzați. Avem un singurul autobuz electric, deși în buget sunt 50.000.000 de lei, 
dacă nu greșesc, pentru Strategia Nord Județeană a sistemului de autobuzele electrice, dar nimic pentru localitatea în 
sine. De bun simț, ar fi fost să așteptați până anul viitor să intre în sistem troleibuzele noi și poate după aia să vă 
gândiți la mărire de preț, dar nu ați făcut chestia asta. Să nu mai zic că de exemplu, ultima stație de la Kaufland, 
capăt de linie, nu poți să-ți cumperi acum niciun bilet dacă ești pe transportul public, deci nu se justifică. Ultimele 
două puncte. Interesant ce a adus domnul Dordea în evidență, zicea că numărul copiilor s-a redus la Școala Generală 
numărul 2. Eu am fost elev acolo din clasa a I-a până în casa a IV-a, școala este foarte frumoasă. Aș fi avut mai 
multă încredere în ce zice domnul Sima, dar eu în casa a V-a pe strada Avram Iancu cu Axente Sever, există un 
corp, o altă școală care se folosea în clasa a V-a când nu era loc pentru toți copiii. Eu acolo am făcut clasa a V-a. Vă 
încurajez când mergeți pe strada Avram Iancu și treceți pe acolo, uitați-vă în curte, uitați-vă la clădire, este 
abandonată, nu este îngrijită deloc, deci dacă am fi avut o autoritate care știe să folosească spațiile pe care le are în 
prezent, puteați să argumentați, nu vă îngrijorați avem noi grijă de spațiile acestea. Ultimul punct. Îmi cer scuze că 
probabil am depășit cele trei minute. Proiectul de pe Valea Adâncă. Nu sunt persoana cea mai potrivită să vorbesc 
despre el, sunt oameni ca Flavius Dordea care a vorbit mult mai mult despre chestia asta, dar domnule Primar, nu a 
existat niciun fel de schiță, nimica nu s-a prezentat cetățenilor din cartierul respectiv, care este viziunea Primăriei. 
Vreți să faceți 24 de locuri de parcare? Ok. Ce impact are asupra drumului, trotuarelor? Spuneți că, cablul să fie sub 
pământ, o semi-premieră în oraș, ar fi fantastic, dar din nou este podul pietonal pe care îl foloseam eu când eram 
copil mic, dar îmi este frică că o să țineți aceeași lățime, când acel pod ar trebuie să fie destul de lat, ca două 
persoane să poată să treacă umăr la umăr, confortabil. Astea sunt detalii mici și din nou nu ți-ai bate de obicei capul  
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cu problemele astea, dar în Mediaş trebuie, pentru că calitatea lucrărilor sunt atât de slabe. Nu există un singur 
proiect făcut la o calitate înaltă și asta nu doar din vina Primarului, dar și din vina consilierilor, să știți. Vă 
mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Mulțumim! Vom da din nou cuvântul colegului nostru.  
Domnul Consilier Local - Dordea Dorin Gheorghe 

Eu aș vrea să-i dau un răspuns domnului Novak, doar atât. Să știți că vă referiți la arme explozibile cu 
uraniu inert. Da? Asta am înțeles. E, bine aflați că doar trei țări produc așa ceva și în niciun caz la Mediaș nu va 
ajunge să se producă așa ceva. Nu s-a produs și nu se vor produce explozibil. Dacă se vor produce explozibil la 
Făgăraș, dar în niciun caz cu uraniu inert. Ăsta este un punct de vedere. În al doilea rând, funcționarea unității 
Rheinmetall, așa cum va fi este autorizată de o instituție din vârful statului român. Primăria nu se poate interpune în 
această afacere, care este strategică a României, deci nu o să primiți un răspuns de la Primărie. Nu poate să vă dea 
un răspuns. Și al treilea lucru. Precis ați citit documentația în limba engleză, nu cumva era în limba rusă?  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Mulțumim! O să dau cuvântul domnului Primar, Gheorghe Roman. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

În primul rând, îi mulțumesc domnului consilier pentru intervenție. Vă mulțumesc domnule consilier pentru 
intervenție! 
Doamna Cristea Aurica 

Vorbiți mai tare. Domnule Primar, vă rog să îndreptați microfonul către dumneavoastră. Chiar intenționat 
cred că doriți să nu se audă nimic.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Doamnă, oricum ce vorbesc eu se înregistrează și puteți să verificați pe înregistrări tot ce vorbesc. Tot.  
Doamna Cristea Aurica 

Pe YouTube nu se aude absolut nimic. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Nu, nu. Se înregistrează de către secretariat, tot ce se vorbește. Și ce vorbiți dumneavoastră se înregistrează. 
Și ce ați vorbit dumneavoastră la microfon, totul se înregistrează. Practic ceea ce spunem ne asumăm, ca să fie 
foarte clar lucrul ăsta. Mă auziți, acum?  
Doamna Cristea Aurica 

Da, acum. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

O să-i dau un răspuns doamnei consilier sau viitor consilier. În legătură cu apometrele, cu siguranță veți 
primi un răspuns cât se poate de exact de la Societatea Apa Târnava Mare, probabil au răspunsul cel mai corect. Iar 
în ceea ce privește strada Traian, noi ne-am propus ca până la finalul acestui an să venim cu programul de 
întreținere a drumurilor, astfel încât să venim cu refacerea trotuarelor și cu turnarea covorului asfaltic. Sigur, e greșit 
ce s-a spus, că așteptăm mai întâi să se finalizeze lucrările la strada Valea Adâncă și apoi doar să intervenim pe 
strada Traian. Acest amănunt îl puteți afla de la colegii mei, de la Direcția Tehnică. În legătură cu strada Tineretului 
și cu repartizarea locuințelor care se construiesc sau care urmează să fie finalizate în Baia de Nisip, vă pot spune că 
modul de repartizare va respecta legislația în vigoare. Și da, obiectul meu este acela de ai îi muta pe parcursul anului 
viitor pe cei care locuiesc acolo, dar nu neapărat pe toți în Baia de Nisip. Respectând prevederile legale, iar acest 
lucru îl voi discuta cu colegii mei de la Juridic și cu Direcția de Asistență Socială.   
Doamna Maier Adriana 

Deci, ați amânat, că ați zis că la sfârșitul anului se demolează blocurile de pe 3 și 5. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Doamnă, nu pot să demolez până nu le ofer oamenilor de acolo, condiții. Nu putem să-i lăsăm în stradă. 
Încercați să și ascultați, că dacă nu ne ascultăm... 
Doamna Maier Adriana 

Nu, dar ați depășit termenul, ca de obicei. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Putem să evacuăm persoane din imobile până la data de 15 noiembrie. După data de 15 noiembrie mai 
putem, după data de 15 martie. Deci, eu nu intenționez să intru într-un dialog cu dumneavoastră, acum. Răspund la 
întrebări. Eu v-am ascultat. Doamna Stoia, dumneavoastră trebuie în primul rând să aveți un dialog constructiv cu 
vecinii dumneavoastră din bloc. Sunt sigur că în marea lor majoritate, vecinii sunt de acord cu proiectul pe care îl 
derulăm și eu sunt convins că pot să vă pună la dispoziție toate datele care stau la baza lucrărilor de eficientizare a 
blocului în care dumneavoastră locuiți. Sunt sigur că peste 90 % din medieșeni, dacă nu mai mulți, și-ar dori să fie 
în situația în care vă aflați dumneavoastră, în blocul care locuiți.    
Doamna Stoia Florina 

Așa-i cum ziceți dumneavoastră.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Am văzut că este un domn, domnul Dinea. E bine?  
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Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Domnul Dincă. 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Domnul Dincă. Dumneavoastră faceți o mare confuzie între activitatea parlamentară și activitatea 
Administrației Publice Locale. Eu cred că trebuie să citiți despre modul în care legislația românească ne arată cum 
este separarea puterilor în stat și atunci sigur că veți înțelege ce înseamnă să fi parlamentar și ce înseamnă să fi 
primar. Nu vă ia mult, vă asigur. Oamenilor de la Ighiș le-am transmis că voi fi pe prezent vineri la ora 10:00, în 
Satul aparținător Ighișu Nou. Domnule Novak, ați auzit punctul de vedere. Să știți că, nu sunt de părere cu acel 
punct de vedere. Un astfel de răspuns vă putea da și Consilierul Cotei care lucrează la Automecanica și cu siguranță 
cunoaște mult mai bine decât mine și decât noi toți, ceea ce se întâmplă acolo, dar vreau să știți că este acolo un 
parteneriat între firme private și așa cum se spunea aici din câte am observat au toate avizele de la toate instituțiile 
statului. Așa că, noi ca Administrație Locală am luat act de ceea ce s-a întâmplat acolo și chiar că este un lucru bun 
pentru Municipiul Mediaş.  Vă mulțumesc și vă doresc o după amiază plăcută!  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Mulțumim! Declarăm ședința închisă. O seară bună! 
 
Şedinţa s-a încheiat la ora 17:30 

 
 
 
 

Președinte de ședință, 
Cotei Mihai Gheorghe 
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